
Zápis č. 3 / 2023  

 

ze zasedání zastupitelstva obce Blatnička, které se konalo dne 3.8.2023  v 19.00 hodin     

v zasedací místnosti obecního úřadu v Blatničce.  

 

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 2/2023 . 

2. Zpráva o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření za půlrok 2023 obce 

Blatnička . 

3. Projednání a schválení  smlouvy o spolupráci při centrálním nákupu 

energií na rok 2024. 

4. Projednání a schválení „ Výroční zprávy o činnosti obecně prospěšné 

společnosti Tradice Slovácka Blatnička za rok 2022 . 

5. Projednání a schválení  Dodatku č.1 k Veřejnoprávní smlouvě o výkonu 

přenesené působnosti na úseku projednávání přestupků . 

6. Projednání a schválení  Smlouvy o spolupráci při naplňování Memoranda 

o společném záměru při nakládání s komunálními odpady . 

7. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

8. Žádosti občanů a organizací : 

            - žádost Jitky Hrabalové . 

  

9. Různé : 

            - projednání a schválení smlouvy na opravu Sedlářova kříže . 

   - projednání a schválení přístupu k záznamu z kamer na OÚ. 

            - dokončení rekonstrukce VO a NN v lokalitě Močidla . 

            - informace k probíhající stavbě ŘSD – oprava mostů . 

  - projednání návrhu smlouvy o pronájmu hrobového místa . 

  - projednání a schválení ceny za hřbitovní místa od 2024 do  

               2034 . 

  - projednání návrhu opravy panelové cesty u silnice I/54 . 

10. Diskuze . 

 

 

 

Technický bod:  

 

Starosta přivítal přítomné a zahájil jednání ZO.  Konstatoval, že je přítomno 6 členů 

zastupitelstva.   Ing. Kateřina Šuránková je řádně omluvena. K platnému usnesení jsou 

zapotřebí 4 hlasy. 

ZO je tedy usnášeníschopné. Informace o konání ZO byla řádně zveřejněna v souladu se 

zákonem – příloha č.1. 

Přítomni: dle prezenční listiny – příloha č.2. 

 

Zapisovatelem byla jmenována Ing. Jana Vašíčková, členka zastupitelstva. 

Zápis z minulého ZO byl řádně ověřen a je k nahlédnutí v kanceláři OÚ. 

Ověřovateli zápisu jsou navrženi: Bc. Rostislav Němeček, místostarosta obce a pan Štěpán 

Maňák, člen zastupitelstva,  oba s návrhem souhlasí. 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 1/8/2023 

ZO schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Rostislava Němečka, místostarostu obce  a  pana 

Štěpána Maňáka,  člena zastupitelstva. 

 

 



O slovo se přihlásil zastupitel Václav Hučík a přednesl svůj požadavek: 

 

Z hlediska svojí funkce předsedy KV, je mojí povinností upozornit předsedajícího i 

zastupitele, že v dalším jednání nelze pokračovat, neboť by vědomě došlo k porušení 

jednacího řádu a jednali bychom v rozporu s článkem č. 9, odst. 1) který nám ukládá 

povinnost, pořizovat audiovizuální záznam pro potřeby zasedání.  

Vzhledem k tomu, že tento záznam předsedající nezajistil, navrhuji přerušení schůze 

zastupitelstva obce do doby, než se odstraní překážka v jednání.   

Nedojde-li ke sjednání nápravy zahájením video záznamu, či jiným opatřením, navrhuji 

ukončení zasedání ZO. 

 

Sám Václav Hučík si pro svou potřebu, což doložil podepsaným prohlášením,  pořizuje video 

záznam z dnešního zasedání zastupitelstva. Po krátké diskuzi a na návrh občanů, abychom 

raději upravili usnesením článek 9 odst.1 ,  vložením slovíčka  … „ může “ pořizovat 

audiovizuální záznam pro potřeby zasedání , dal starosta hlasovat kdo je pro, abychom úpravu 

jednacího řádu, článkem č. 9, odst. 1) ... se může pořizovat audiovizuální záznam pro potřeby 

zasedání.  

 

 

Hlasování: pro 6, proti 0,  zdržel se 0. 

Usnesení č. 2/8/2023 

ZO schvaluje  úpravu jednacího řádu, článkem č. 9, odst. 1) ... se může pořizovat 

audiovizuální záznam pro potřeby zasedání.  

                     

Po té starosta přednesl program dnešního zasedání . Doplňující body do programu vznesl 

zastupitel Václav Hučík : 

1). Navrhuji, aby bod programu č. 4 – Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti o.p.s. 

Tradice Slovácka Blatnička za rok 2022, byl vyňatý z programu. Jelikož jeho schvalování 

nepřísluší zastupitelstvu obce, ale pouze a jen Správní radě TS. Tak jak je uvedeno ve 

stanovách TS o.p.s. konkrétně v čl. 6, odst. č.8, písmeno b)  Správní rada schvaluje, řádnou a 

mimořádnou účetní uzávěrku a výroční zprávu obecně prospěšné společnosti. O tom, že tuto 

zprávu musí, anebo by mohlo schvalovat  zastupitelstvo obce, není ve stanovách ani zmínka. 

Ať už by bylo naše rozhodnutí jakékoliv, už nemůže na odsouhlasené věci cokoliv změnit. 

Jejím projednáváním bychom jen hloupě mrhali časem. 

 

Starosta informoval, že v tomto bodě není návrh na usnesení, jen že to zastupitelstvo bere na 

vědomí, aby byla informována i veřejnost . Navrhl úpravu bodu programu č. 4 – Projednání  

Výroční zprávy o činnosti o.p.s. Tradice Slovácka Blatnička za rok 2022 . 

 

2). Navrhuji, aby byl z programu v bodě č. 9, různé, vyňatý druhý odsek, „Projednání a 

schválení přístupu k záznamu z kamer na OÚ.“    Jelikož nejsou splněny podmínky pro 

projednávání tohoto bodu.  

 

Jednací řád zastupitelstva obce čl. 3, odst. 2, jasně říká: „Předkládané materiály musí být 

zpracovány tak, aby umožnily členům zastupitelstva obce kompletně posoudit problematiku a 

přijmout účinná opatření. 

   Bohužel materiály k tomuto bodu jsou nekompletní a pro zastupitele prozatím zcela 

neznámé. Jak by mohli zastupitelé zodpovědně rozhodnout o něčem, co bude zastupitelům 

teprve v budoucnu vysvětlováno. 

 O této problematice jsme se již bavili na pracovním zastupitelstvu a o nové informace 

starosta vysvětlí při projednání v bodě 9. Různé .   

 Pak ještě Václav Hučík oznámil, že bude mít v tomto bodě několik návrhů na usnesení .  

Starosta rozhodl, že se tyto body projednají v bodu 9. Různé. Ostatní s tím souhlasili. Sám 

starosta informoval, že v bodě 8. Žádosti občanů a organizací bude informovat o podepsané  



smlouvě na pronájem zasedací místnosti  pro Centrum pro rodinu z.s. Blatnička a v bodě 9. 

Různé se bude projednávat a schvalovat  OZV Potom bylo zahájeno hlasování o zveřejněném 

programu a doplněném programu dnešního zasedání . 

 

Hlasování: pro 5, proti 0,  zdržel se 1 starosta . 

Usnesení č. 3/8/2023 

ZO schvaluje  zveřejněný a doplněný program dnešního zasedání ZO .  

                     

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 2/2023 . 

2. Zpráva o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření za půlrok 2023 obce 

Blatnička . 

3. Projednání a schválení  smlouvy o spolupráci při centrálním nákupu 

energií na rok 2024. 

4. Projednání  „ Výroční zprávy o činnosti obecně prospěšné společnosti 

Tradice Slovácka Blatnička za rok 2022 . 

5. Projednání a schválení  Dodatku č.1 k Veřejnoprávní smlouvě o výkonu 

přenesené působnosti na úseku projednávání přestupků . 

6. Projednání a schválení  Smlouvy o spolupráci při naplňování Memoranda 

o společném záměru při nakládání s komunálními odpady . 

7. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

8. Žádosti občanů a organizací : 

            - žádost Jitky Hrabalové . 

  - informace o podepsané smlouvě na pronájem zasedací místnosti 

    pro Centrum pro rodinu z.s. Blatnička . 

9. Různé : 

            - projednání a schválení smlouvy na opravu Sedlářova kříže . 

   - projednání a schválení přístupu k záznamu z kamer na OÚ. 

            - dokončení rekonstrukce VO a NN v lokalitě Močidla . 

            - informace k probíhající stavbě ŘSD – oprava mostů . 

  - projednání návrhu smlouvy o pronájmu hrobového místa 

  - projednání a schválení ceny za hřbitovní místa od 2024 do    

               2034 . 

  - projednání návrhu opravy panelové cesty u silnice I/54 . 

              - projednání a schválení OZV obce Blatnička o stanovení obecního 

    systému odpadového hospodářství . 

  - návrhy na usnesení od zastupitele Václava Hučíka 

10. Diskuze . 

 

 

 

Poté bylo přistoupeno k prvnímu bodu programu : 

 

 

1.  Projednání rozpočtového opatření č. 2/2023  . 

 

Starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 2/2023,  které  bylo zpracováno paní 

účetní v souladu s ust. § 16, zák. č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, a které bylo zveřejněno na úřední desce dne 20.7.2023. 

 

ZO bere na vědomí starostou schválené rozpočtové opatření č. 2/2023, které bylo zveřejněno 

na úřední desce dne dnes 20.7.2023 – příloha č.3 . 

 

 



2.  Zpráva o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření za půlrok 2023 obce Blatnička . 

 
Dílčí přezkoumání hospodaření obce se uskutečnilo, včera 27.července 2023 na základě 

žádosti a v souladu se zákonem č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření územních 

samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí. Přezkoumání provedli kontroloři 

Krajského úřadu Jihomoravského kraje, odboru kontrolního a právního, oddělení přezkumu 

obcí, Brno.  Přezkoumané období :  1.ledna 2023 – 30.června 2023 . 

 

Výsledek dílčího přezkoumání:  Při dílčím přezkoumání hospodaření nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky. 

 

ZO bere na vědomí informace od starosty a zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce 

Blatnička.  

 

 

 

3.  Projednání a schválení  smlouvy o spolupráci při centrálním nákupu energií  na rok 

2024. 

 

   Obec Blatnička na minulém zasedání ZO schválila usnesením č.18/5/2023, že Tradice 

Slovácka o.p.s. Blatnička, jako centrální zadavatel zajistí a zrealizuje centralizované zadání 

veřejné zakázky s názvem ,,Společný nákup silové elektřiny a zemního plynu pro rok 2024“.   

Z toho důvodu nám předkládají ke schválení  Smlouvu o spolupráci pro rok 2024 .   

        
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 4/8/2023 

ZO schvaluje  Smlouvu o spolupráci s Tradicemi Slovácka o.p.s Blatnička a obcí Blatnička a 

pověřuje starostu k podpisu této smlouvy .         

 

 

 
4.  Projednání „ Výroční zprávy o činnosti obecně prospěšné společnosti Tradice 

Slovácka Blatnička za rok 2022 . 

 

Starosta všem přítomným přečetl výroční zprávu o činnosti za rok 2022 . Tradice Slovácka 

o.p.s. se v roce 2022 roky potýkaly s malými tržbami v prodejně v Uherském Hradišti, což 

vedlo k uzavření prodejny v Uherském Hradišti a malé tržby na tradičních folklorních 

slavnostech Strážnice, Jízdy králů ve Vlčnově,  Hluku  a  Slavnosti vín v Uherském Hradišti a 

jiných folklorních akcí . 

 

2022 ztráta    - 91.542,- Kč     Nerozdělený zisk z minulých let se snižuje na 913.521 Kč . 

 

ZO bere na vědomí. 

 

 

5 . Projednání a schválení  Dodatku č.1  k Veřejnoprávní smlouvě o výkonu přenesené 

působnosti na úseku projednávání přestupků . 

 

Od roku 2019 má Obec Blatnička uzavřenou veřejnoprávní smlouvu o výkonu přenesené 

působnosti na úseku projednávání přestupků s Městem Veselí nad Moravou, kteří nám poslali 

17.5.2023 k odsouhlasení Dodatek č.1 uzavřené VPS . Návrh odměny : paušální příspěvek 

4.000,- Kč za každý oznámený přestupek, nejméně však 4.000,- Kč za kalendářní rok .  

 



Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 5/8/2023 

ZO Blatnička schvaluje  Dodatek č.1 k uzavřené VPS s městem Veselí nad Moravou o 

výkonu  přenesené působnosti na úseku projednávání přestupků  v souladu s § 105 zákona 

č.250/2016 Sb., o odpovědnosti za přestupky a řízení o nich, ve znění pozdějších předpisů, ve 

správním obvodu obce Blatnička dle předloženého návrhu . 

 

 

6 . Projednání a schválení Smlouvy o spolupráci při naplňování Memoranda o 

společném záměru při nakládání s komunálními odpady . 

 
Na minulém ZO jsme usnesením č.19/8/2023 odsouhlasili přistoupit a podepsat Memorandum 

o společném záměru obcí Luhačovicka, Uhersko Brodska při nakládání s komunálními 

odpady v příštích letech – zajistit tak lepší vyjednávací podmínky za trhu se směsnými 

komunálními odpady .  Z přípravného výboru došel návrh Smlouvy o spolupráci při 

naplňování Memoranda o společném záměru při nakládání s komunálními odpady . Obec se 

touto smlouvou zavazuje uhradit poplatek 20,- Kč za občana a obec bude součásti tohoto 

společenstva, které bude společně řešit problém s komunálním odpadem v budoucnosti (po 

roce 2035 – kdy bude platit zákaz skládkování KO) . Bude uzavřena na dobu neurčitou a je 

možné kdykoliv vystoupit, i bez udání důvodu. 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 6/8/2023 

ZO schvaluje  Smlouvu o spolupráci při naplňování Memoranda o společném záměru při 

nakládání s komunálními odpady a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

 

 

7 . Kontrola plnění usnesení, žádostí a zadaných úkolů dle zápisů ZO . 

 

Aktualizováno: 1.8.2023 . Starosta se zeptal předsedy kontrolního výboru, zda je zpracován 

zápis z kontroly k uváděné době aktualizace .  Bylo odpovězeno, ano a zápis je uložen 

v kanceláři OÚ . 

 

Kontrola zápisu č.5/2022 ze dne 18.10.2022 

Podněty občanů 

- Úkol č. 03/5/2022 Václav Hučík Údržba břehu - u silnice 1/54 v lokalitě u 

přehrady. Úkol nadále trvá . 

 

Kontrola zápisu č.6/2022 ze dne 15.12.2022 

Úkol č. 6/6/2022 Rekonstrukce silové elektroinstalace v kuchyni a bufetu na KD. 

Dlouhodobý úkol, budeme sledovat další postup. Úkol dlouhodobě trvá.  Starosta 

informoval, že elektroinstalace je v bufetu hotová od dubna, kdy byl obecní den. 

V kuchyni se zatím dodělalo osvětlení nad spotřebiči a silová elektroinstalace se nebude 

dělat až v případě celkové rekonstrukce – vyměna spotřebičů .  

 

Úkol č. 7/6/2022 Nakup traktoru s lesní nástavbou Pro práce v obecních lesích. Na tomto 

úkolu se intenzivně pracuje .   Starosta informoval, že je podepsána smlouva 

s dodavatelem, traktor bude dodán do 31.8.2023 . Ze SZIFem je podepsána dohoda na 

dotaci ve výši 1 008.535,- Kč . 

 



Úkol č. 8/6/2022 Zpracování projektu a vyřízení stavebního povoleni na rekonstrukci 

panelové cesty podél silnice I/54. Úkol je dlouhodobý budeme jen sledovat, jak jsou plněny 

schválené přípravné postupy pro rekonstrukci.   Úkol dlouhodobě trvá. 

 

Úkol č. 9/6/2022 Urgovat Firmu KAZA s.r.o. Veselí nad Moravou kvůli dokončení a 

zprovoznění internetové optické sítě po obci Blatnička.  

Urgovalo se to !!!  Úkol nadále trvá a je v prodlení . 

 

Úkol č. 10/6/2022 Žádost o odkoupení pozemku Pan Moštěk.  

vyvěšen záměr na odprodej. Úkol je průběžně plněn a dlouhodobě trvá.  Starosta 

informoval, že je podepsaná kupní smlouva a podán návrh na vklad do KN . 

 

Úkol č.12/6/2022 Dalibor Dula - značka Obytná zóna k bytovce, kdo ji tam dal a zda platí, 

nebo zda ji neodstranit, je nečitelná. Ze zápisu 1/2023 není známo rozhodnutí ZO. Úkol 

nebyl splněn. Starosta informoval, že v pasportu komunikací obce Blatnička je 

zaznačena, jen při vjezdu do obytné zóny bude se muset vyměnit za novou . 

 

Úkol č. 13/6/2022 Václav Hučík navrhl rozšířit pozvánku na zastupitelstvo obce v bodě různé 

o body, aby veřejnost věděla, co se bude projednávat. Úkol je opět úmyslně nesplněn . 

 

       Kontrola zápisu č.2/2023 ze dne 9.5.2023 

 

Usnesení č.14/5/2023 Žádost o pronájem pozemku 2501 Šuránková – Sidon. 

Úkol nesplněn .   Starosta informoval, že úkol je splněn, pachtovní smlouva je podepsána 

30.6.2023 a je uložena v kanceláři OÚ . 

 

Usnesení č.20/5/2023 Oprava betonové komunikace mezi hřbitovem a bývalou školkou. 

Úkol dlouhodobě trvá. 

 

Úkol č. 27/2/23 Kamil Marek – osazení značek začátek a konec obce u sběrného dvora. 

Úkol trvá, jeho realizace se plánuje po dokončení opravy mostu u kačáku. 

 

V příštím zápise pro 4. veřejné zasedání ZO bude číselná řada zadaných úkolů začínat číslem 

28/3/2023.    
 

ZO  bere informace na vědomí . 

 

 

 

8 . Žádosti občanů a organizací . 

   

 8a)  Žádost paní Jitky Hrabalové . 

 

Paní Jitka Hrabalová z Boršic u Blatnice si podala žádost o dlouhodobý pronájem části 

pozemku p.č.2/1 cca 8 m2 a předzahrádky u domu č.p. 37, který opravují a chtějí v Blatničce 

s rodinou bydlet. 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení č. 7/8/2023 

ZO schvaluje  dlouhodobý pronájem části pozemku p.č.2/1 cca 8 m2 a předzahrádky u domu 

č.p. 37 .  

 

 



8b) Informace o podepsané smlouvě na pronájem zasedací místnosti  pro Centrum pro 

rodinu  Blatnička, z.s. 

 

 Starosta informoval zastupitele a veřejnost, že je podepsána nájemní smlouva  s Centrem pro 

rodinu Blatnička, z.s. o pronájmu zasedací místnosti v prvním patře budovy obecního úřadu, 

kde místnost pravidelně využívají za účelem vedení herních setkání a pro potřeby rodinného 

centra . 

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

 

 

 

 

9.  Různé 

 

9a)  Projednání a schválení smlouvy na opravu Sedlářova kříže . 

 

Máme schválenou dotaci na opravu pískovcového Sedlářova kříže ve výši 70 % z MZE. Byl 

proveden cenový marketing – vítěz  Jiří Rejda, kamenosochař, poslal návrh smlouvy na 

restaurování Pískovcového Sedlářova kříže v obci Blatnička . Cena za dílo je 403.305,- Kč. 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení č. 8/8/2023 

ZO schvaluje smlouvu na restaurování Pískovcového Sedlářova kříže v obci Blatnička za 

403.305,- Kč a zplnomocňuje starostu podpisem smlouvy o dílo . 

 

 

 

9b)  Projednání a schválení přístupu k záznamu z kamer na OÚ. 

 

 Na budově obecního úřadu dal starosta namontovat tři kamery se sedmidenním záznamem . 

Byl zpracován balanční test na kamerový systém u obecního úřadu a směrnice k ochraně 

osobních údajů v kamerovém systému , který starosta přečetl a dal hlasovat, abychom se touto 

směrnicí do budoucna řídili.  Přístup k záznamu z kamer má starosta a v jeho nepřítomnosti 

místostarosta . 

 

Hlasování: pro 5, proti 1 Václav Hučík, zdržel se 0  

Usnesení č. 9/8/2023 

ZO schvaluje  Směrnici k ochraně osobních údajů v kamerovém systému. 

 

 

9c)  Dokončení rekonstrukce VO a NN v lokalitě Močidla . 

 

Starosta informoval, že je předaná stavba Rekonstrukce VO v lokalitě Močidla . Výkopy pro 

kabeláž prováděla firma Perfect s.r.o,, která  prováděla pro EGD a.s.  rekonstrukci NN, včetně 

řízených protlaků pod cestami a potokem. Cena za výkopové práce je 379.951,87 Kč, včetně 

DPH. Stavbu rekonstrukce VO, nám prováděla firma Elektromontáže Fišer s.r.o. Bzenec, 

která provedla, včetně rozšíření VO u Klepáčového. Cena za elektromontáž  VO je 

510.500,42 Kč, včetně DPH .   Stavba je předána, včetně zaměření a včera bude podána 

žádost o kolaudaci na stavební úřad ve Veselí nad Moravou .  

 

ZO  bere informaci na vědomí 

 

 



9d)  Informace k probíhající stavbě ŘSD – oprava mostů . 

 

Stavba je plněna dle harmonogramu. Starý most je rozbouraný, byla provedena zpevňující 

mikropilotáž jílovitého podloží, dnes se provádí armování opěrných stěn a je obnoven odtok 

vody přes plastové potrubí do potoka vedle ČOVky.  

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

 

 

9e) Projednání návrhu smlouvy o pronájmu hrobového místa.  

 

V letošním roce končí nájemní smlouvy na nájem hrobového místa na místním hřbitově. Na 

místním hřbitově máme nyní 203 hrobových míst a začala se nová řada urnových hrobů.  

Nájem bude vybírán v příštím roce a bude na deset let (od.1.1.2024 – 31.12.2033).  Návrh 

smlouvy je předložen .  Účetní obce musí dát do návrhu rozpočtu na rok 2024 sumu peněz za 

nájem hrobového místa . 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení č. 10/8/2023 

ZO schvaluje  návrh smlouvy o pronájmu hrobového místa na rok 2024 až 2033 . 

 

 

9f) Projednání a schválení ceny za hřbitovní místa od 2024 do 2034 . 

 

Starosta informoval zastupitele a veřejnost stanovení ceny za hrobová místa . Cena se skládá 

z nájemného za dočasné užívání pozemku a za služby s nájmem spojené (vodné, el. energie, 

udržba  hřbitova …) . Po krátké diskuzi byla navrhnuta cena - za nájemné za dočasné užívání 

pozemku ve výši 20,- Kč/m2 a za služby s nájmem spojené 30,- Kč/m2 . 

 

Hlasování: pro 4, proti 1 Bc. Rostislav Němeček (chtěl míň), zdržel se 1 Štěpán Maňák (chtěl 

vyšší cenu ). 

Usnesení č. 11/8/2023 

ZO schvaluje   cenu za hrobové místo od 2024 do 2033 ve výši 50,- Kč/m2 . 

 

 

9g) Projednání návrhu opravy panelové cesty u silnice I/54 . 

 

 Firma Projekce DS s.r.o nám odeslala návrh rekonstrukce panelové cesty podél I/54. Cesta 

bude s asfaltovým povrchem ohraničená betonovým silničním obrubníkem, spádovaní mírně 

k borovicím a bude šířky 3 metry. Uprostřed bude zbudován na obecním pozemku vyhýbací 

pás .  Firma Projekce DS s.r.o. nám provede i projednání u veřejnoprávních orgánů a my 

zařídíme stavební povolení . 

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

  

 

9h) Projednání a schválení OZV obce Blatnička o stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství . 

 

Od roku 2019 máme schválenou obecně závaznou vyhlášku č.6/2019 o stanovení systému 

shromažďování, třídění a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním 

odpadem na území obce Blatnička . Nadřízený kontrolní orgán z ministerstva vnitra nás 

upozornil dnes mailem, že ve stávající vyhlášce nemáme stanoveno místo uložení 



biologického odpadu . Starosta tyto nedostatky odstranil a předkládá nový návrh  obecně 

závazné vyhlášky obce Blatnička  o stanovení obecního systému odpadového hospodářství . 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení č. 12/8/2023 

ZO schvaluje  obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička  o stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství . 

 

 

 

9ch) Návrhy na usnesení zastupitele Václava Hučíka . 

 

1)  Navrhuji rozhodnout usnesením o žádosti na podporu pro Centrum pro sluchově postižené 

Hodonínsko, o.p.s. se sídlem Za Poštou 110, Veselí nad Moravou, na DPSce, kterou jsme 

projednávali na poradě zastupitelů. Své pobočky mají v Kyjově a v Hodoníně. Jejich 

evidovaným pacientem je jeden občan Blatničky, ale jejich služby okrajově využívá více 

občanů naší obce.  Já navrhuji výši příspěvku 2000,- Kč .   

 

Starosta přečetl žádost od o.p.s. Centrum pro sluchově postižené Hodonínsko, o.p.s. se sídlem 

Za Poštou 110, Veselí nad Moravou, kde nás žádají o sponzorský dar na spolufinancování 

automobilu – plugin hybrid .  

  

Hlasování: pro 1 Václav Hučík, proti 5 ostatní přítomní, zdržel se 0 

Usnesení č. 13/8/2023 

ZO neschvaluje  příspěvek 2.000,- Kč . 

 

2) Navrhuji rozhodnout usnesením. Doporučit Správní radě TS nákup čistícího stroje pro TS, 

dle návrhu Štěpána Maňáka, ve lhůtě nákupu do 30 srpna 2023, pro potřeby Tradic Slovácka 

o.p.s. a KD. S tím, že čistící stroj zakoupí o.p.s. Tradice Slovácka, jelikož je to pro obec jako 

takovou výhodnější, neboť společnost může využít odpočet DPH. Ale proto, že Tradice 

Slovácka mají momentální úbytek peněz a čistící stroj budou půjčovat i na úklid KD, přispěje 

obec Blatnička Tradicím Slovácka o.p.s. příspěvkem na nákup ve výši ceny čistícího stroje. 

(Pro představu přítomných cca 120 000,-)       Dejme hlasovat. 

 

Hlasování: pro 1 Václav Hučík, proti 5 ostatní přítomní, zdržel se 0 

Usnesení č. 14/8/2023 

ZO neschvaluje  nákup čistícího stroje  

 

 

3) Navrhuji předběžně rozhodnout usnesením o příspěvku na provoz pro Tradice Slovácka ve 

výši ceny čistícího stroje. Příspěvek bude poskytnutý teprve, až TS čistící stroj zakoupí.  

 

Hlasování: pro 1 Václav Hučík, proti 5 ostatní přítomní, zdržel se 0 

Usnesení č. 15/8/2023 

ZO neschvaluje  příspěvek 

 

 

4) Navrhuji rozhodnout usnesením o nákupu čistícího stroje dle návrhu Štěpána Maňáka, ve 

lhůtě nákupu do 30 srpna 2023, pro potřeby KD a Tradic Slovácka o.p.s.. Nákupem se 

pověřuje starosta a Štěpán Maňák. 

 

Hlasování: pro 1 Václav Hučík, proti 5 ostatní přítomní, zdržel se 0 

Usnesení č. 17/8/2023 

ZO neschvaluje  nákupu čistícího stroje pro potřeby KD. 



5) Navrhuji rozhodnout usnesením o nákupu vhodného Notebooku a tiskárny pro potřeby 

kontrolního výboru v hodnotě do 20 000,- Kč., ve lhůtě nákupu do 30 srpna 2023. 

 

Hlasování: pro 1 Václav Hučík, proti 3 Ing. Antonín Minařík, Marian Jemelík, Ing. Jana 

Vašíčková, zdržel se 2 Bc. Rostislav Němeček a Štěpán Maňák 

Usnesení č. 18/8/2023 

ZO neschvaluje  nákup vhodného notebooku a tiskárny pro potřeby kontrolního výboru . 

 

6) Navrhuji rozhodnout usnesením o odměně Ludmile Peterkové, tak jak bylo navrženo na 

minulém zastupitelstvu, o kterém jsme již jednali, ale následkem rozsáhlé rozpravy nakonec 

hlasování ani nedopatřením neproběhlo.  

Starosta informoval, že se paní Mgr. Ludmilou Peterkovou se domluvil na odměně. Je již 

starostou  podepsaná dohoda o provedení práce a je již vyplacen jeden měsíc . Václav Hučík 

na svém návrhu trval. Starosta dal hlasovat . 

 

Hlasování: pro 1 Václav Hučík, proti 0, zdržel se 5 ostatní přítomní 

Usnesení č. 19/8/2023 

ZO neschvaluje  rozhodnout usnesením o odměně Mgr. Ludmile Peterkové . 

 

7) Navrhuji revokovat usnesení č. 19/5/23, memorandum o společném záměru obcí při 

nakládání s komunálními odpady od roku 2035 z minulého zasedání zastupitelstva obce a 

upravit podmínky platby za občana tak, že obec zaplatí dohodnutou částku, teprve, až bude 

zřejmé, že tato investice byla opravdu využita ke smyslu plnému účelu a nikoliv 

k pochybnému, vychytralému vysávání obecních rozpočtů pod nátlakem vyvolávání strachu, 

že se od roku 2035 nedoplatíme, ba hůře, že nebudeme mít kam vyvézt odpad. Pokud studie 

Nebude k ničemu, tak platba nebude nikterak právně vymahatelná. Použijme raději tyto 

peníze na něco rozumnějšího. Pro přítomné jedná se o částku zhruba 8000,-Kč.   

 

Hlasování: pro 1 Václav Hučík, proti 5 ostatní přítomní, zdržel se 0 

Usnesení č. 20/8/2023 

ZO neschvaluje  revokovat usnesení č. 19/5/23, memorandum o společném záměru obcí při 

nakládání s komunálními odpady od roku 2035 . 

 

 

 

10. Diskuze 

 

 

Štěpán Maňák podal návrh na opravu komunikace mezi bývalou školkou a místním 

hřbitovem.  Chodník zámková dlažba , cesta žulové kostky. – nacenění podala firma Bachan, 

ale vše se zámkovou dlažbou  a chtějí vizualizaci,  jak se to má provést – je to dané zpracovat 

projektantovi  . 

 

Tím, že kupujeme traktor pro práce v lese, budeme jej muset někde parkovat – podávám 

návrh na rozšíření stávající pergoly na obecním úřadem – je to pod kamerami . Starosta zajistí 

projektovou dokumentaci a zajistí cenové nabídky . 

 

Dne 31.7.2023 nám byla přiznána dotace ze SZIFu ve výši 367.250,- Kč, na již zrealizovaný 

projekt „ Cvičení v přírodě bez hranic II – Rozšíření o Workoutové sestavy , který jsme 

podali prostřednictvím  MAS Ostrožsko – Veselsko . Kontrola ze strany SZIF byla provedena   

v měsíci červnu . 

 

Na účet obce přišly dotace z JMK ve výši 70.000,- Kč a 200.000,- Kč na údržbu a opravu 

povrchu cyklostezek . 



 

Starosta informoval, jak jsme uspěli v soutěži Vesnice roku 2023. Dostali jsme od hodnotící 

komise JMK mimořádné ocenění za zapojení místních obyvatel do tvorby obecního 

občasníku obce Blatnička a  SMSČR nám udělilo ocenění Cena naděje pro živý venkov . 

Ceny byly předány ve vítězné obci JMK v Sudoměřicích . 

 

Starosta informoval, že pracovníci obecního úřadu cca za týden vapkou, tlakovou vodou 

vyčistili povrch tenisového kurtu. Ještě je potřeba doplnit na povrch kurtu  cca 2 tuny 

sklářského písku a opravit propadlou část podkladovým kamenivem . 

 

Václav Hučík si ztěžuje na betonové skvrny na cestě u motylária.  Majitel motylária by si ji 

měl odstranit . Štěpán Maňák mu odpověděl, proč to neřekl dřív, že by to odstranil 

benzinovou vysokotlakou vapkou .  

 

Václav Hučík upozornil, že kanalizace u Dulového, že se při větších deštích tam teče voda do 

sklepů (Vinařství Minaříkovi, sklep u Dulového a u Žufánkového ) .  Starosta na tento 

problém upozornil provozovatele kanalizace firmu VAK Hodonín a.s. dopisem ze dne 

16.3.2023 – sdělením „    Chtěli bychom Vás upozornit na situaci, která nastává při 

vydatných, nebo prudkých srážkách  přes 30 mm .  Na dolním konci v obci Blatnička u 

rodinných domů č.p. 168, 45 a 41 dochází ke zpětnému vytečení vody přes kanalizaci do 

sklepů . Tato situace se v minulosti nenastávala, i když byly vydatnější deště . Je to až od 

rekonstrukce  ČOV .  V minulém roce se  toto stalo minimálně dvakrát  . Když jsme toto přes 

obec nahlásili, provedli Vaši pracovníci VaKu Veselí nad Moravou  pročištění kanalizace 

tlakovou vodou .  Myslíme si, že je třeba prověřit, zda provedení bezpečnostního přepadu 

u ČOV je dobře navrženo, nebo zda jej neposílit.  Reklamovanou situaci VAK Hodonín 

a.s. nyní monitoruje, čistí potrubí od nánosu kamení, našli i zabetonovanou přepážku v jedné 

šachtě .   VAK Hodonín a.s. přislíbili, že pokud se situace nezlepší, vybudují ještě přepad ve 

vybudované šachtě před ČOV. Budou muset znovu schválit provozně manipulační řád ČOV, 

kde je počítáno se zvýšenou retencí pro správný chod ČOV.  

 

Karel Hluší se zeptal, zda bude letos vítání nově narozených občánků . Starosta informoval, 

že to bude až příští rok 2024 . 

 

Kamil Marek upozornil zastupitelstvo na problematiku pronajímání KD. Spory nájemce – 

spolky, které v KD mají zkoušky. Starosta informoval, že pokud si nájemce pronajme a 

zaplatí  KD na sobotu, je možné aby tam  

 

Kamil Marek upozornil na špatné sítě na brankách na hřišti za obecním úřadem . Je potřeba je 

koupit – obec je zaplatí .  

 

 

 

 

 

 

Nejbližší akce : 

 

- 11.8. – 13.8. 2023   Hody Blatnička 

-   9.9.2023  Slavnosti vína v Uherském Hradišti 

-16.9 . 2023  Horňácké v Praze 

 

 

 



Starosta na závěr poděkoval zastupitelům za spolupráci a všem občanům, kteří pomáhají 

dobrovolně zvelebovat obec a zapojují se do různých akcí. Jednání dnešního zastupitelstva 

bylo ukončeno ve 22.16  hodin. 

 

 

 

 

………………………………………..  ………………………………………………………....                                                                                          

Bc. Rostislav Němeček, ověřovatel                      pan Štěpán Maňák,  ověřovatel                                         

                                                           

 

 

 

Vyvěšeno ( i elektronicky ):  13.8.2023         …………………………………………………                                                                                           

Sňato ( i elektronicky ):                                          Ing. Antonín Minařík, starosta obce              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


